
ZÁPIS 

ze schůze výboru zahrádkářské osady „Krásný vrch“. 
 

Den : 22.10.2022       místo : Krásný vrch 

Hodina : 15.00        číslo zápisu: 4/2022 

 

Přítomni : p. Blažejová, p. Lucký,p. Lucká,p. Blažek, p.Zouhar ,p. Eliáš,p.Vachutka 

                 omluveni :  p.Klaška                

Program: 1. Kontrola úkolů z minulého výboru 

                    /vyhodnocení společné akce, stav pozemků . vyhodnocení dopisů                 

                2. Vyřešení vzájemných vztahů / Hynková – Trnka 

                3. Řešení vstupu na boční pozemky brankami./ Šíp, Komárková, Linhartová                                                    

                4. Různé  

                5. Závěr. 

K bodu 1) 

 /Výbor se zabýval na své schůzi hodnocením Setkání zahrádkářů, které se uskutečnilo dne 

20.8. 2022 od 13.00 , cca do 19.00 , na pozemku p. Luckého.  

Hodnocení  / podle vyjádření členů výboru a odezvy zahrádkářů, kteří se setkání zúčastnili, 

budeme tuto akce opakovat i příští rok.  

/Stav pozemků v nájmu zahrádkářů.  

Výbor se rovněž zabýval stavem pozemků. Na stav byli upozorněni dopisem tito zahrákáři : 

p. Matějka, p. Lucuková , p. Švestka , p.Kunčar , p. Hradilová, p.Vémolová, p. Volnohradská, 

p. Vašíček. 

Reagovali : p.Matějka (předá pozemenk synovi) , p. Lucuková bez odezvy, p. Švestka bez 

odezvy,p.Kunčar ano, p. Hradilová ano ,p.Vémolová bez odezvy,p. Volnohradská ano, p. 

Vašíček (příloha dopis )    

        

K bodu 2)  

Vztahy Hynková versus p.Hradilová (Trnka) : 

P. Hynková poslala  výboru foto z pozemku. Vadí jí , že p. Trnka (přitel p. Hradilové), svedl  

srážkovou vodu místo do okapové rýny , na její pozemek. (viz. přiložené foto). Trvá na 

odstranění. Pan Trnka ( přítel p. Hradilové se měl  dostavit na výbor / omluvil se pro nemoc). 

Výbor po zhlédnutí fotografií a místní obhlídkou v terénu , rozhodl o napsání dopisu p. 

Hradilové ( člence ZO ), s požadavkem na svedení srážkových vod na její pozemek . Termín 

odstranění stavu do 15.11.2022 , písemným vyrozuměním výboru ZO.  

   

K bodu 3)  

Řešení vstupu na boční pozemky brankami u p. Šípa. V kartě stavby je uvedeno, že branky 

jsou součástí oplocení, jsou majetkem osady. Nikde není uvedeno, že majitelem je konkrétní 

člen osady. Rovněž stání pro vozidlo není majetkem p. Šípa, má statut parkoviště jako ostatní 

na pronajatém pozemku. Proto bude p. Šíp  požádán o uvedení do původního stavu a 

umožnění vstupu na boční pozemek. Výbor trvá na písemné odpovědi p. Šípa s popisem 

odstranění stavu do 15.11.2022 

Příloha  : Karta stavby. 

 

 3a)  

Vzájemné vztahy p. Šíp a p. Vachutky.  A také dalších.  

Přetrvávají neurovnané vzájemné vztahy obou aktérů. V přenesené podobě to kazí vzájemné  

soužití zahrádkařů. Posledním případem je ukončení členství p. Komárkové, která se již 

nechce potkávat s p. Šípem. 



 

K bodu 4 Různé )  

Výbor vzal na vědomí žádost o ukončení členství p. Komárkové. 

Výbor souhlasil s pronájmem pozemku č.79 , o výměře 234 m2 p. Linhartové. 

Výbor ZO navrhne na členské schůzi změnu osadního řádu v bodě III, přidělování zahrádek 

v tom smyslu, že noví členové ZO  budou přijati pouze podmíněně ,na zkušební dobu 1 roku. 

Pokud v této době neprojeví dostatečný zájem a starostlivost o přidělený pozemek, nebudou 

přijati za řádné členy. 

 

   

K bodu č. 4)  

Závěr schůze provedl tajemník v 16.00 hod. 

Zapsal:  p .Lucký 


